



GARIS PANDUAN PEMBUKAAN OPERASI MAJLIS PERBANDARAN PENGERANG (MPP) SEMASA PERINTAH KAWALAN PERGERAKAN BERSYARAT (PKPB)

**PENGUNAAN TAMAN PERMAINAN
DAN REKREASI**

MAJLIS PERBANDARAN PENGERANG



TUJUAN

Garis Garis Panduan ini disediakan bagi memberikan suatu panduan kepada pengguna bagi menjalankan aktiviti rekreasi dan riadah.

SOP yang disediakan adalah untuk mengurangkan risiko jangkitan Covid-19 kepada orang awam yang menggunakan fasiliti taman rekreasi dan taman permainan.

Segala SOP yang digariskan oleh Majlis Perbandaran Pengerang sepanjang tempoh Perintah Kawalan Pergerakan Bersyarat (PKPB) adalah selaras dengan AKTA 342, Pencegahan dan Pengawalan Penyakit Berjangkit 1988 dan tertakluk kepada perubahan arahan terkini dari semasa ke semasa.

WAKTU OPERASI

Bermula 13 Mei 2020
Setiap Hari
7.00am – 7.00pm

LOKASI

Taman permainan
Taman rekreasi

JABATAN PERANCANGAN BANDAR DAN LANDSKAP

TINDAKAN	PENERANGAN RINGKAS
SYARAT DAN AMALAN YANG PERLU DIPATUHI	<ul style="list-style-type: none">Pastikan anda sihat & tidak bergejala COVID 19.Diwajibkan memakai topeng & menggunakan hand sanitizer.Melakukan perjalanan sehalu pergi dan balik.Mandi dan bersihkan diri selepas mengunjungi taman awam.
TATACARA PENGGUNAAN TAMAN	<ul style="list-style-type: none">Memastikan penjarakan sosial 1 meter pada bila-bila masa.Aktiviti jogging 10 meter antara satu sama lain.Kemudahan yang dibenarkan digunakan adalah seperti tandas, pejalan kaki, laluan basikal, wakaf dan tempat duduk sahaja.Menggunakan kemudahan lain adalah dilarang.Aktiviti melibatkan kanak-kanak memerlukan pengawasan ibu bapa.
AKTIVITI YANG DIBENARKAN	<ul style="list-style-type: none">Aktiviti sukan secara individu seperti jogging, berbasikal, dan senaman ringan.
AKTIVITI YANG TIDAK DIBENARKAN	<ul style="list-style-type: none">Aktiviti di taman permainan kanak-kanak dan <i>outdoor gym</i>.Aktiviti berkumpul.Sukan bersentuhan contoh ragbi dan bola sepak.
KESAN KETIDAK PATUHAN	<ul style="list-style-type: none">Kegagalan untuk mematuhi SOP boleh membawa kepada tindakan undang-undang berdasarkan Akta Kawalan Penyakit Berjangkit (Akta 342).